
 

P r o t o k ó ł  Nr  X/2015 

 

z odbytej X sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 24 czerwca 2015r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1410 do 1515. 
 
Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 
do protokołu /. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Jonek Eryka 
        - Pan Kałużny Józef 
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pani Katarzyna Midura 
        - Pan Meryk Piotr   
        - Pan Rachwalik Wojciech 

- Pani Mariola Janusiak  
- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Tomala Zygmunt 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   zmiany budżetu Gminy na 2015 rok 
b)   zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
c)   przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Gorzów Śląski na lata 2015 – 2020”   
      opracowanego w ramach projektu pn.: „Poprawa jakości powietrza w Gminie Gorzów   
      Śląski” realizowanego zgodnie z umową nr POIS.09.03.00-00-567/13 w ramach działania   
      9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej priorytetu IX Infrastruktura   
      energetyczna przyjazna środowisku i efektywność energetyczna Programu Operacyjnego   
       Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 
d)   sprzedaży nieruchomości położonej w Gołej                
e)   ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
      międzysesyjnym. 
6.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
7.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
8.  Wolne wnioski i informacje. 
9.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr IX/2015 z dnia 24.06.2015r. 
10.  Zakończenie obrad. 
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Ad1. Otwarcia X sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 
Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana Grajcarka 
Radcę Prawnego Panią Bożenę Kindler  dyrektorów jednostek organizacyjnych, 
przewodniczących osiedli i sołtysów oraz mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając 
jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Brak. 
 
Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, 
porządek obrad poddany pod głosowanie  i przyjęty przez Radę Miejską –  jednogłośnie 
13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4a) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
budżetu Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i zmniejszeniach po 
wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi  dochody 21.533.315,81 zł. Przychody 
1.587.474,22 zł. natomiast wydatki 22.283.683,94 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 
pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr X/63/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 sierpnia 2015 r. w 
sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 
jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych ,że  
związku ze zmianami, które znalazły się w Uchwale Nr X/63/2015 zmieniającej budżet 
gminy na 2015 r. znalazły swoje odbicie w Załączniku Nr 1 do uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej.  
Zostały zwiększone dochody bieżące o kwotę 71.304,00 zł  w działach 010, 751, 758  oraz 
852. Zmniejszone natomiast zostały dochody bieżące o kwotę 990,00 zł w dziale 751 w 
związku ze zmniejszeniem dotacji. 
Ogólna suma dochodów po zmianach wynosi 21.533.315,81 zł. 
Analogicznie do zmian po stronie dochodów zmianie uległy również wydatki. Ponadto w 
dziale 600 zmniejszono wydatki majątkowe o kwotę 21.000,00 i o tą kwotę zwiększono 
wydatki bieżące. Zwiększono natomiast wydatki majątkowe o kwotę 5.000,00 zł jako 
dofinansowanie do zakupu samochodu rozpoznawczo-ratowniczego dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Oleśnie. 
Ogólna suma wydatków po zmianach wynosi 22.283.683,94 zł, wydatki bieżące wynoszą 
19.059.283,94 a wydatki majątkowe 3.224.400,00 zł. 
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W załączniku nr 2 – w  wykazie przedsięwzięć  do wieloletniej prognozy finansowej nie 
dokonano zmian. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 
pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr X/64/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 sierpnia 2015 r. w 
sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została 
podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4c) Pani Iwona Mycka-Kocemba – pracownik Urzędu przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Gorzów Śląski na lata 
2015 – 2020” opracowanego w ramach projektu pn.: „Poprawa jakości powietrza w Gminie 
Gorzów Śląski” realizowanego zgodnie z umową nr POIS.09.03.00-00-567/13 w ramach 
działania 9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej priorytetu IX 
Infrastruktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność energetyczna Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 
pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr X/65/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 sierpnia 2015 r. w 
sprawie: przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Gorzów Śląski na lata 
2015 – 2020” opracowanego w ramach projektu pn.: „Poprawa jakości powietrza w Gminie 
Gorzów Śląski” realizowanego zgodnie z umową nr POIS.09.03.00-00-567/13 w ramach 
działania 9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej priorytetu IX 
Infrastruktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność energetyczna Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 została podjęta przez Radę Miejską 
– jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4d) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: sprzedaży 
nieruchomości położonej w Gołej       
          
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 
pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  
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Uchwała Nr X/66/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 sierpnia 2015 r. w  
sprawie: sprzedaży nieruchomości położonej w Gołej została podjęta przez Radę Miejską 
– jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4e)Sekretarz Pan Marian Grajcarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: ustalenia 
zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 
pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr X/67/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 sierpnia 2015 r. w 
sprawie: ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy została podjęta przez Radę 
Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5. Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami 
od: 
Rzecznika Praw Dziecka  
Uchwałę Rady Gminy Izbicko w sprawie wyrażenia stanowiska wobec projektu ustawy 
Prawo wodne. 
Mieszkańców przy ul. Wojska Polskiego 1 
 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że jeżeli chodzi o pismo w sprawie melioracji to chcą 
to przekazać do Gmin a to są zadania wykonywane przez Marszałka i Starostę. Natomiast 
jeżeli chodzi o remont budynku przy ul. Wojska Polskiego rozmawiałem i tłumaczyłem 
autorce tego pisma , ze będzie przygotowywany program rewitalizacji i ten budynek będzie 
wciągnięty w ten program. 
 
Ad6. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach w 
okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 
 
Ad7. Brak. 
  
Ad8..Radny Pan Marek Jurczok zapytał o środki na oświetlenie uliczne , żeby policzyć ile 
będzie potrzebnych punktów świetlnych  żeby można było ująć w przyszłorocznym 
budżecie. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że jeżeli pozbieramy z całej Gminy to nie wiem czy 
nam starczy budżetu, natomiast będzie w przyszłym roku fundusz sołecki i może niektóre 
sołectwa mogą wykonać projekt i dokumentację. 
Był ostatnio przedstawiciel z propozycją wymiany oświetlenia na ledowe. 
Radny Pan Tomasz Stefan zapytał o inwestorów w Gorzowie Śl. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że trwają rozmowy odnośnie Armagoru. 
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Ad9. Protokół Nr IX/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24-06-2015r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady 
Miejskiej . 
 
Nie wniesiono do protokołu uwag. 
 
Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając X  sesję Rady Miejskiej.  
 
 
Protokółowała        Przewodniczył 
M. Zoremba                   Artur Kajkowski  

 

 

 

 


